
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 7/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 178/99                                                                         
Π ε ρ ί λ η ψ η 

"Eκδοση ψηφίσματος για  τις δραματικές 
εξελίξεις που παρουσιάζονται στη γειτονική 
Γιουγκοσλαβία από τους αμερικανονατοϊκούς 
βομβαρδισμούς και πραγματοποίηση 
παλλαϊκού συλλαλητηρίου στη Βέροια" 

 
       Σήμερα 29 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 24-3-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Γ. Μανακούλης  
4. Μ. Γαβρίδης    
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.184/99  
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 186/99  απόφασης  
16. Π. Πιτούλιας αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ.  
17. M. Σουμελίδης Σιδηρόπουλος. 
18. Α. Ταραλάς 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 187/99  απόφασης 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. 
20. Χ. Γεωργιάδης 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 192/99  απόφασης 
21. Β. Γιαννουλάκης προσήλθε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
22. Σ.  Παναγιωτίδης 5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ. 194/99  απόφασης 
23. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Ε. Σοφιανίδης.  
24. Θ.  Σιδηρόπουλος 6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ. 196/99 απόφασης 
25. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης.  
26. Ε. Λευκοπούλου  
27. Ι. Ακριβόπουλος  
28. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
29. Ε. Κουκουρδής  
30. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



 
Στη συνέχεια αφού δέχτηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως 
κατεπείγον ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι 
μας  συνέχει όλους μία αγωνία για τις εξελίξεις που παρουσιάζονται στη γειτονική 
Γιουγκοσλαβία και στον ευρύτερο χώρο της Βαλκανικής. Αυτή η αγωνία και το αν 
πρέπει να εκφράσουμε εμείς ως λαός τη δική μας θέση υπήρξε μία προβληματική και 
σήμερα το μεσημέρι κάλεσα τους εκπροσώπους όλων των πολιτικών κομμάτων. 
Κάναμε μία κουβέντα στο εάν έπρεπε να δραστηριοποιηθούμε όλοι από κοινού κι αυτά 
που θα σας πω είναι αποτέλεσμα αυτής και είναι πρόταση προς το ΔΣ. Σημειωτέον 
υπήρξε ομοφωνία όλων των κομμάτων. 

Αποφασίστηκε να προταθεί προς το Δ.Σ, ο Δήμος ν'αναλάβει την οργανωτική 
πρωτοβουλία για ένα παλλαϊκό συλλαλητήριο το οποίο θα διενεργηθεί την Τετάρτη 
ώρα 13.30 στην πλ. Αγ. Αντωνίου. Φορέας διοργάνωσης θα είναι ο Δήμος. Αύριο θα 
υπάρξει ένα κάλεσμα εκ μέρους του Δ.Σ, όλων των πολιτικών κομμάτων, φορέων και 
οργανώσεων της πόλης με τους οποίους υπήρξε μία ιδιαίτερη συνάντηση σήμερα στις 
14.00.Ορισμένοι ίσως να παραλήφθηκαν και τους ζητώ δημόσια συγνώμη. Ολοι 
δέχτηκαν να βοηθήσουν. Η πρόταση όλων  των πολιτικών κομμάτων είναι ότι θα 
υπάρχει ένας εισηγητής, ο υποφαινόμενος, με μία σύντομη ομιλία και την ανάγνωση 
ενός ψηφίσματος κοινής  αποδοχής.Δεν θα υπάρξουν χαιρετισμοί από κανέναν άλλον, 
προτάθηκε να συμμετάσχει και η Ι.Μητρόπολη, αύριο να υπάρξει το μεσημέρι μία 
κοινή συνέντευξη τύπου του Δημάρχου και των εκπροσώπων του Δημάρχου, να 
κληθούν και τα τηλεοπτικά συνεργεία όλων των σταθμών της Θεσ/νίκης. Επίσης 
αποδέχθηκε ο Ε.Σ.Β να κλείσουν τα κατ/ματα και το Ε.Κ.Β και η ΑΔΕΔΥ θα κηρύξουν 
για την Τετάρτη από τις 13.00-15.00 στάση εργασίας για να μπορέσουν όλοι οι 
εργαζόμενοι να συμμετέχουν . Αύριο το πρωϊ θα συναντηθώ με τον Νομάρχη, αν 
εγκριθεί πρόταση, για να ζητήσει από την Β/θμια εκπ/ση και από τους μαθητές να 
συμμετάσχουν κι αυτοί. Δεν θα υπάρχουν κομματικά πανώ αλλά 3 μόνο πανώ που θα 
γίνουν με ευθύνη του Δήμου τα οποία θα εκφράσουν το σύνολο αυτής της 
συγκέντρωσης με 3 συνθήματα 1)"Εξω το ΝΑΤΟ από τα Βαλκάνια", 2)"Καμία 
εμπλοκή της χώρας μας", 3)"Σεβασμός και διατήρηση των σημερινών συνόρων στα 
Βαλκάνια". Δεν θα υπάρξουν κομματικές σημαίες, τα μέλη όμως των πολιτικών 
κομμάτων θα έχουν τη δυνατότητα εάν  θέλουν να κάνουν  πικετοφορία με δικά τους 
συνθήματα υπογεγραμμένα να το κάνουν. Θα υπάρξουν κοινά συνθήματα τα οποία 
αύριο θα καθοριστούν και δεν θα φωνάζει κάθε κόμμα τα δικά του. Επίσης να 
καλέσουμε μέσο της αυριανής συνέντευξης και το λαό της πόλης και όλους τους 
φορείς στη συγκέντρωση ορισμένων ειδών ανθρωπιστικής βοήθειας η οποία θα γίνει 
σε δημοτικούς χώρους κι αν θέλει η Ι. Μ. μπορεί να συμμετέχει. Ο τρόπος προώθησης 
αυτής, το  που θα πάνε θα καθοριστεί από μία επιτροπή. 

Η πρότασή μου είναι : α)Ένα περιεχόμενο ψηφίσματος που να είναι ομόφωνο, 
β)με τους συγκεκριμένους όρους ν'αποδεχτεί το ΔΣ την πρόταση όπως την ανέπτυξα 
και γ) να εγκρίνει τις σχετικές δαπάνες που θα προκύψουν (εγκ/ση μικροφωνικής, 
στεφάνου κλπ, πανώ κλπ.). 

Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
Αγαθαγγελίδης :Ο Δήμαρχος είπε ότι δεν θα υπάρχουν κομματικά πανώ, 

σημαίες και θα είναι ενιαία τα συνθήματα 2-3. Είναι πράγματι έτσι; Η δική μου 
πληροφόρηση λέει άλλα πράγματα. 

Δήμαρχος :Ήμουν σαφής. Μπήκε το θέμα από το ΚΚΕ εάν θα υπάρχει 
διακριτική παρουσία και η αίσθηση που έχω είναι αυτό που σας είπα. Μόνο το ΔΗΚΚΙ 



εξέφρασε αυτή την άποψη, αλλά συμφωνήθηκε τελικά αυτό. Είναι σημαντικό να είναι 
ομόφωνες οι αποφάσεις για ένα θέμα τόσο σημαντικό. Ήταν και ο πρόεδρος παρών. 

Πρόεδρος :Συμφωνήθηκε η διακριτική παρουσία των κομμάτων μέσα από τη 
διαδικασία της  πικετοφορίας. Είπαμε μην δημιουργηθεί η αίσθηση στον κόσμο ότι 
κάποια πράγματα διαχωρίζουν. 

Υπάρχει ένα σχέδιο ψηφίσματος που είναι το εξής: 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με έντονη ανησυχία αλλά και αγανάκτηση 

παρακολουθεί τα δραματικά γεγονότα στη γειτονική Γιουγκοσλαβία και εκφράζει τον 
αποτροπιασμό του για τις δολοφονίες αμάχων με τους βομβαρδισμούς του ΝΑΤΟ. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας διερμηνεύοντας τα αισθήματα του  Λαού 
της πόλης ζητά: 

-Να σταματήσουν οι βομβαρδισμοί του ΝΑΤΟ στη Γιουγκοσλαβία. 
-Να αποχωρήσουν άμεσα τα αμερικανονατοϊκά στρατεύματα από τα       

Βαλκάνια. 
-Να προχωρήσουν και  να ολοκληρωθούν οι ειρηνευτικές  συνομιλίες  ώστε 

να δοθούν δίκαιες και βιώσιμες λύσεις με βάση τα συμφέροντα των Λαών. 
-Να υπάρξει σεβασμός και διατήρηση των  συνόρων στα Βαλκάνια. 
Το Δημοτικό  Συμβούλιο Βέροιας ενώνοντας τη φωνή του με το σύνολο του 

Ελληνικού Λαού εκφράζει  κατηγορηματικά την αντίθεσή του, στα όποια σενάρια 
εμπλοκής της χώρας μας, όπως αυτά εξυφαίνονται σε ξένα κέντρα αποφάσεων, 
ζητώντας από την Κυβέρνηση να απέχει από κάθε ενέργεια σε βάρος της  
Γιουγκοσλαβίας. 

Και ΚΑΛΕΙ το Λαό της πόλης μας στο Πάνδημο Συλλαλητήριο της Τετάρτης 
31 Μαρτίου 1999 για να ενώσουμε ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ τη φωνή μας ενάντια στον ΠΟΛΕΜΟ 
και υπέρ της ΕΙΡΗΝΗΣ στα Βαλκάνια. 

Δήμαρχος:Αυτή είναι η πρόταση για τη θέση του ΔΣ.Το ψήφισμα  που 
συμφώνησαν τα πολιτικά κόμματα περιλαμβάνει κι άλλα στοιχεία που έγιναν ομόφωνα 
δεκτά. Να είναι ένας συγκερασμός της θέσης όλων των πολιτικών  νεολαιών όπως 
βγήκε στη συγκέντρωση της Αθήνας και να είναι εμπλουτισμένο μ΄αυτά τα στοιχεία. 
Υπάρχει η σύμφωνη γνώμη και του Ι.Σ.Η. 

Σκουμπόπουλος: Συμφωνούμε με όλες τις ενέργειες. Πρέπει να 
καταδικάσουμε την αμερικανονατοϊκή επέμβαση στην Γιουγκοσλαβία και να  
ευχηθούμε να σταματήσει γρήγορα ο πόλεμος και να μην επεκταθεί. 

Ως προς την ώρα, επειδή εκείνη την ώρα απ' ότι γνωρίζω συνεδριάζει το Ν.Σ, 
μήπως μπορεί  να γίνει  το απόγευμα; 

Δήμαρχος :Δεν θα κρατήσει πάνω από 1 τέταρτο της ώρας. Θα ζητήσω να 
είναι και το Ν.Σ κι ας καθυστερήσουν λίγο. 

Σιδηρόπουλος :Φαίνεται ότι έγινε μία πολύ καλή δουλειά. Πιστεύω ότι δεν 
έγιναν παραλήψεις ή λάθη. Συμφωνούμε όλοι ότι η συμπαράσταση όλων των Ελλήνων 
είναι απαραίτητη κι επιβεβλημένη διότι μας αγγίζουν αυτά τα γεγονότα όλους μας. 

Μία ένσταση, θα μπορούσε και η αντιπολίτευση δια μέσου του κ. 
Σκουμπόπουλου να έχει μία μικρή παρουσία χαιρετισμού της  συγκέντρωσης. 

Αγαθαγγελίδης :Μ' ευχαρίστηση μάθαμε ότι και ο Δήμος προτίθεται να 
βοηθήσει προς αυτή την κατεύθυνση και πως η μόνη λύση που μπορεί να προωθηθεί σ' 
αυτό είναι η  ενεργοποίηση του ίδιου του λαού. Καμιά κυβέρνηση δεν  θα είχε την 
πρόθεση να το κάνει αν δεν είχε πιέσεις από το λαό. Είναι θετικό που ο Δήμος 
δραστηριοποιείται και ομολογούμε ότι δεν το περιμέναμε. 

Αυτό μπορεί ν' αποτελέσει κλειδί πιέσεις από τα κάτω προς τις κυβερνήσεις, 
να πιέσουν και να σταματήσει το αιματοκύλισμα. Εχθρός δεν μπορεί παρά να είναι ο 
ιμπεριαλισμός. Προκειμένου να προχωρήσει η συνειδητοποίηση του λαού δεν πρέπει 



τα συνθήματα να είναι απενευρωμένα, δεν πρέπει κάτω από τα 3 συνθήματα να 
πνιγούν οι φωνές που επί χρόνια επαναλαμβάνουν πως ΕΟΚ και ΝΑΤΟ είναι το ίδιο 
συνδικάτο και πως η λέξη ιμπεριαλισμός πρέπει ν'αποτελεί το μόνιμο αντίπαλο του 
κάθε  λαού που πονάει για την ειρήνη. 

Τα συνθήματα πρέπει να είναι αυτά που πρέπει να είναι, αποκαλυπτικά. Κατά 
τη δική μας άποψη είμαστε κι εμείς σ΄αυτό τον πόλεμο όταν συμμετέχουμε με 
διαφόρους τρόπους. Ας μιλήσουμε για όλα αυτά, να συνειδητοποιήσει ο Βεροιώτης 
πως η δύναμή του είναι τεράστια και που έγκειται στην ενεργοποίηση του λαϊκού 
παράγοντα. 

Ουρσουζίδης :Συμφωνώ με το γενικό πλαίσιο. Λέμε ότι θα είναι πάνδημη η 
συγκέντρωση. Το σύνθημα που αναφέρει έξω το ΝΑΤΟ από τα Βαλκάνια ηχεί 
περίεργα. Δεν είναι δυνατόν να επιδιώκουμε την ένταξή μας στην ΟΝΕ, όπου είναι και 
κράτη-μέλη του ΝΑΤΟ κι από την άλλη να λέμε έξω το ΝΑΤΟ από τα  Βαλκάνια. Το 
κυρίαρχο σύνθημα θα ήταν 'να σταματήσει ο πόλεμος.' Να γίνει ακόμη ένα πανώ που 
να γραφεί στα αγγλικά μ΄αυτό το σύνθημα. 

Κουρουζίδης :Συμφωνώ με την εισήγηση. Προτείνω τη δημιουργία μιας 
επιτροπής αλληλεγγύης που ν'αποτελείται από μέλη του ΔΣ και την εκτελεστική 
εξουσία και η οποία θ'αναλάβει αυτό το θέμα μέχρι να λήξει ο πόλεμος. 

Δήμαρχος :Παράλειψή μου ότι την Παρασκευή  δέχτηκα ερεθίσματα από 3 
Ν.Ε κομμάτων προς την κατεύθυνση αυτή, για να δουν αν ο Δήμος έχει την πρόθεση  
να μπει επικεφαλής σε μία τέτοια προσπάθεια. Τους ξεκαθάρισα ότι αν υπάρξει 
ομοφωνία  των κομμάτων πάνω σε μία κοινή βάση τότε ο Δήμος αξίζει τον κόπο να 
μπει επικεφαλής, άλλως  όχι.Την απόφαση για τα συνθήματα θα την πάρουν αύριο τα 
κόμματα πριν από την συνέντευξη τύπου. Κρατώ και την πρόταση του κ. Ουρσουζίδη 
για να τη μεταφέρω εκεί. 

Εμείς ως Δήμος Βέροιας είμασταν πάντοτε εδώ, σ' όλα τα εθνικά θέματα. 
Χρειαζόμαστε τη βοήθεια όλων των Τ.Σ., θα τους δοθούν κασέτες για 

ν'αναγγείλουν αυτή τη συγκέντρωση. Πρέπει όμως κι εσείς να παροτρύνεται τον κόσμο 
να συμμετέχει. 
  Κε Κουρουζίδη, όχι αυτή τη στιγμή, θα δούμε ποια θα είναι η εξέλιξη και θα 
το ξαναδούμε. 
  Κουρουζίδης : Αύριο στη συνάντηση να είστε κατά κάποιο τρόπο 
εξουσιοδοτημένος  μ' αυτό. 
  Δήμαρχος :Θα το δούμε. 
  Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
  Σύμβουλοι :Ναι. 
  Στο σημείο  αυτό ο Δήμαρχος ζήτησε συγνώμη  και αποχώρησε από την 
αίθουσα συνεδριάσεων του ΔΣ για προσωπικούς του λόγους. 
  Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.-Τις δραματικές εξελίξεις που παρουσιάζονται στη γειτονική Γιουγκοσλαβία και 
στον ευρύτερο χώρο της Βαλκανικής από τους αμερικανονατοϊκούς  βομβαρδισμούς. 
3.-Την ομόφωνη πρόταση των εκπροσώπων των πολιτικών κομμάτων, φορέων και 
οργανώσεων του Δήμου για την πραγματοποίηση ενός παλλαϊκού συλλαλητηρίου που 
θα γίνει στις 31-3-1999 ημέρα Τετάρτη και ώρα 13.30 στην πλ. Αγ. Αντωνίου. 
4.-Την ανάγκη να εκφράσει το ΔΣ την αντίθεσή του στα όποια σενάρια εμπλοκής της 
χώρας μας διαδίδονται από ξένα κέντρα αποφάσεων. 
5.-Την ανάγκη κάλυψης των δαπανών που θ΄απαιτηθούν για την πραγματοποίηση του 
παλλαϊκού συλλαλητηρίου. 
6.-Τις διατάξεις των άρθρων 94, 106,108 και 119 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 



 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
  Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
  Β)Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με έντονη ανησυχία αλλά και αγανάκτηση 
παρακολουθεί τα δραματικά γεγονότα στη γειτονική Γιουγκοσλαβία και εκφράζει τον 
αποτροπιασμό του για τις δολοφονίες αμάχων με τους βομβαρδισμούς του ΝΑΤΟ. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας διερμηνεύοντας τα αισθήματα του  Λαού 
της πόλης ζητά: 

-Να σταματήσουν οι βομβαρδισμοί του ΝΑΤΟ στη Γιουγκοσλαβία. 
-Να αποχωρήσουν άμεσα τα αμερικανονατοϊκά στρατεύματα από τα       

Βαλκάνια. 
-Να προχωρήσουν και  να ολοκληρωθούν οι ειρηνευτικές  συνομιλίες  ώστε 

να δοθούν δίκαιες και βιώσιμες λύσεις με βάση τα συμφέροντα των Λαών. 
-Να υπάρξει σεβασμός και διατήρηση των  συνόρων στα Βαλκάνια. 
Το Δημοτικό  Συμβούλιο Βέροιας ενώνοντας τη φωνή του με το σύνολο του 

Ελληνικού Λαού εκφράζει  κατηγορηματικά την αντίθεσή του, στα όποια σενάρια 
εμπλοκής της χώρας μας, όπως αυτά εξυφαίνονται σε ξένα κέντρα αποφάσεων, 
ζητώντας από την Κυβέρνηση να απέχει από κάθε ενέργεια σε βάρος της  
Γιουγκοσλαβίας. 

Και ΚΑΛΕΙ το Λαό της πόλης μας στο Πάνδημο Συλλαλητήριο της Τετάρτης 
31 Μαρτίου 1999 για να ενώσουμε ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ τη φωνή μας ενάντια στον ΠΟΛΕΜΟ 
και υπέρ της ΕΙΡΗΝΗΣ στα Βαλκάνια. 

Γ)Εγκρίνει την πραγματοποίηση παλλαϊκού συλλαλητηρίου που θα γίνει  στις 
31-3-1999 ημέρα Τετάρτη και ώρα 13.30 στην πλ. Αγ. Αντωνίου όπως αυτό έχει 
προταθεί από το Δήμαρχο με την εισήγησή του. 

Δ)Εγκρίνει την κάλυψη των σχετικών δαπανών που θ' απαιτηθούν 
(μικροφωνική εγκ/ση, αγορά στεφάνου κλπ.) για την υλοποίηση του παραπάνω 
σκοπού. 

Το ψήφισμα να κοιν/θεί  στα τοπικά Μ.Μ.Ε. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 178 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Γκαβαϊσές Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  11-5-1999 

Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


